
PROTOKÓŁ Nr XII/2015 

 

z sesji Rady Miasta Helu, która odbyła się 29 października 2015 roku w sali posiedzeń budynku 

Urzędu Miasta Helu. 

Godzina rozpoczęcia 9:00           godzina zakończenia 13:13 

 

CZĘŚĆ PIERWSZA 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Arnold Antkowski, przywitał radnych i zaproszonych gości.  

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. 

Na ogólną ilość ustawowego składu Rady 15, w sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności 

stanowi załącznik do protokółu).  

Nieobecna Zofia Jarosz. 

 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

Z-ca burmistrza prosił o wykreślenie z porządku obrad i nierozpatrywanie projektów uchwał  

z punktów 4.d, 4.e oraz 4.h. 

Przewodniczący Rady Komisja Rewizyjna prosi o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały nr 45/2015 

Rada Miasta przyjęła powyższe zmiany do porządku obrad jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

CZĘŚĆ DRUGA 

 

1. Odpowiedzi na interpelacje oraz wnioski zgłoszone przez komisje Rady Miasta i radnych. 

 

Z-ca burmistrza odczytał trzy interpelacje oraz wniosek, które wpłynęły od Klubu Radnych 

Morskie Przymierze Hel 2020 oraz odpowiedzi na interpelacje, stanowią one załącznik do 

protokołu: 

- z 8 września 2015 roku w sprawie zajęcia stanowiska w sprawie wypowiedzi pełnomocnika 

burmistrza Helu ds. profilaktyki i ochrony zdrowia, które były publikowane w mediach oraz 

wniosku o zmianę Regulaminu Strefy Płatnego Parkowania, 

- z 12 października 2015 roku, 

- z 13 października 2015 roku, 

- z 15 października 2015 roku, 

- z 16 października 2015 roku. 

Radny Chroń zapytał, czy otrzyma odpowiedź na interpelację złożoną 16 października w sprawie 

„przycisku życia”. 

Z-ca burmistrza stwierdził, że jest to wniosek do budżetu i będzie rozpatrywany z innymi 

wnioskami w ramach procedury budżetowej. 

Radny Chroń stwierdził, że adresatem pytań dotyczących umowy zawartej pomiędzy miastem,  

a podmiotem prywatnym, dotyczącym żywienia dzieci jest burmistrz, ponieważ jej strona umowy  

i jest organem prowadzącym szkołę, do której uczęszczają dzieci. Poinformował, że otrzymana 

odpowiedź jest wymijająca i lakoniczna. W sprawie Pełnomocnika burmistrza ds. zdrowia 

zobowiązał się do dostarczenia zrzutów ekranu, które potwierdzą, że na prywatnym portalu 

wypowiada się jako pełnomocnik. 

Radny Łazur zadał pytanie „czy to, co pisze pan Berendt ma coś wspólnego z prawdą, czy nie”. 

Stwierdził, że jeżeli jest zgodne z prawdą należy przyjąć sprawę do rozpatrzenia, a jeżeli nie jest, to 

proszę o odpowiedź co nie jest prawdą i wtedy zdaniem radnego Łazura odpowiedź burmistrza 

będzie inna.  

Przewodniczący Rady proponuje przenieść dyskusję do Części III pkt 1. 



 

 

2. Interpelacje i pytania w sprawach bieżących. 

1) Radna Wójcik powiedziała, że w czerwcu napisała interpelację w sprawie obiektów militarnych, 

w odpowiedzi otrzymała informację, że zostanie zorganizowane spotkanie osób, które opiekują się 

obiektami militarnymi i pyta, czy takie spotkanie się odbyło. Burmistrz informował, że przekaże 

pod opiekę nad obiektami militarnymi, w sensie koordynacji działań, do MOW. 

2) Radna Janiak w imieniu swoich wyborców poprosiła o skierowanie do Lasów Państwowych 

prośbę o przywrócenie małego ZOO.  

3) Radny Chroń zapytał na jakim etapie jest procedura wyłaniania do realizacji projektów 

zgłoszonych w ramach budżetu obywatelskiego 2015.  

4) Radny Chroń Jaka jest wysokość miesięcznej opłaty dzierżawy stołówki w ramach umowy  

z Firmą Handlowo Usługową Witschenbach.  

5) Radny Chroń Czy dyrekcja ZSO w związku podwyżkami za posiłki starała się o pomoc 

finansową dotyczącą żywienia dzieci w ramach § 27 Statutu Szkoły.  

6) Radny Chroń Czy, a jeżeli tak, to kiedy władze miasta przystąpią do montaży spowalniaczy,  

o które niejednokrotnie wnioskowano. Na tzw. „starym osiedlu”, na drodze, która prowadzi  

do drogi krajowej nr 216, kierowcy nie stosują się do znaków drogowych.  

7) Radny Chroń Jakie działania planują władze miasta w związku z pojawieniem się dzików  

w mieście. Czy pułapka zlokalizowana przy dworcu PKP jest sprawna, czy jest obsługiwana.  

8) Radny Chroń Czy od lutego 2015 r. burmistrz Helu otrzymał od WAM OR Gdynia mieszkania, 

jeśli tak, ile mieszkań zostało przekazanych i kto otrzymał lokale.  

9) Radny Chroń Zwrócił uwagę, że nieaktualny jest BIP miasta. W dwóch miejscach 

zaobserwował niezgodności. 

10) Przewodniczący Rady zapytał na kiedy przewidywany jest termin realizacji budowy chodnika 

wzdłuż ul. Kapitańskiej. 

11) Radna Turzyńska prosi o upomnienie właścicieli terenu tzw. „Intermoda” o uporządkowanie 

terenu, ponieważ jest to wizytówka miasta. 

 

3. Zapoznanie radnych z informacją na temat:  

 

a) Przedstawienie sprawozdania przewodniczącego Rady Miasta i burmistrza Helu, 

naczelnika Urzędu Skarbowego oraz wojewody pomorskiego z analizy oświadczeń 

majątkowych radnych, pracowników Urzędu Miasta Helu i kierowników jednostek 

organizacyjnych Miasta Helu i spółek miejskich. 

Przewodniczący Rady odczytał sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych radnych Miasta 

Helu oraz Informację burmistrza Helu o analizie oświadczeń majątkowych złożonych  

do burmistrza. Sprawozdanie oraz informacja stanowią załącznik niniejszego Protokołu. 

 

b) Informacja o D-Day Hel przedstawiona przez Rafała Biera. 

Rafał Bier przedstawił obszerna informacje na temat przedsięwzięcia D-Day Hel. Prezentacja 

stanowi załącznik do niniejszego Protokołu. 

 

c) Stan gotowości Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Helu do nowego roku szkolnego 

2015/2016 (m.in.: stan techniczny, przygotowanie pomieszczeń i budynku, stan wyposażenia 

pracowni specjalistycznych). 

Irena Sojecka Dyrektor ZSO odczytała przygotowany materiał, który stanowi załącznik  

do niniejszego Protokołu. 

 

d) Ocena efektów pracy dydaktycznej w Zespole Szkół Ogólnokształcących  

w Helu na podstawie wyników egzaminów końcowych w Szkole Podstawowej, Gimnazjum 

oraz matury w roku szkolnym 2014/2015 oraz aktywności szkoły na podstawie udziału 

uczniów ZSO Hel w olimpiadach wiedzy, konkursach i zawodach na różnych szczeblach. 

Wnioski do pracy na przyszłość. 



Irena Sojecka Dyrektor ZSO odczytała przygotowany materiał, który stanowi załącznik  

do niniejszego Protokołu. 

 

e) Zapoznanie Rady Miasta ze stanem spraw spornych z udziałem miasta Helu oraz spraw  

w sądach. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż punkt ten został wyczerpująco omówiony na komisjach. 

 

4. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał lub zajęcie stanowiska w sprawach: 

 

a) Projekt uchwały nr 36/2015 - zmiany uchwały nr IV/27/15 Rady Miasta Helu z dnia  

29 stycznia 2015 r. w sprawie przyjęcia „Programu wspierania rodziny dla miasta Helu  

na lata 2015-2017” – projekt uchwały nr 36/2015. 
Irena Lenc Kierownik MOPS wyjaśniła powód konieczności dokonania zmian w załączniku 

uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady p. Wójcik odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie przyjęcia „Programu wspierania rodziny dla miasta Helu na lata 2015-2017” (projekt 

uchwały stanowi załącznik do protokołu). 

Rada Miasta w obecności 14 radnych – jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XII/59/15 w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Programu wspierania rodziny dla 

miasta Helu na lata 2015-2017”, która stanowi załącznik do protokołu wraz z wynikiem imiennego 

głosowania. 

 

b) Projektu uchwały nr 37/2015  - wyrażenia zgody na przejęcie nieruchomości w formie 

darowizny. 

Z-ca burmistrza poinformował, że projekt uchwały zostały szczegółowo omówiony  

na wspólnym posiedzeniu komisji. 

Wiceprzewodnicząca Rady p. Borucka odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na przejęcie nieruchomości w formie darowizny (projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu). 

Rada Miasta w obecności 14 radnych – jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XII/60/15 w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie nieruchomości w formie darowizny, która 

stanowi załącznik do protokołu wraz z wynikiem imiennego głosowania. 

 

c) Projektu uchwały nr 38/2015  - sprzedaży nieruchomości położonej w mieście Hel. 

Z-ca burmistrza poinformował, że projekt uchwały zostały omówiony na wspólnym posiedzeniu 

komisji. 

Radny Chroń powiedział, że jego zdaniem w uzasadnieniu do uchwał dane osobowe typu imię  

i nazwisko powinny być podane do publicznej wiadomości, przytoczył wyciąg z wyroku Sądu 

Najwyższego z 8 listopada 2012 roku  

Wiceprzewodnicząca Rady p. Wójcik odczytała projekt uchwały w sprawie sprzedaży 

nieruchomości położonej w mieście Hel (projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu). 

Rada Miasta w obecności 14 radnych – jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XII/61/15 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w mieście Hel, która stanowi załącznik 

do protokołu wraz z wynikiem imiennego głosowania. 

 

d) Projektu uchwały nr 41/2015  - sprzedaży nieruchomości położonej w mieście Helu. 
Z-ca burmistrza poinformował, że projekt uchwały zostały omówiony na wspólnym posiedzeniu 

komisji. 

Radny Chroń przypomniał, że w załączanych mapkach, w celu łatwiejszej identyfikacji miejsca, 

którego sprawa dotyczy, miały znajdować się nazwy ulic. 

Przewodniczący Rady potwierdził, że była o tym mowa i poprosił burmistrza, aby przy kolejnych 

projektach uchwał oprócz numeracji działek znajdowały się także nazwy ulic. 

Wiceprzewodnicząca Rady p. Borucka odczytała projekt uchwały w sprawie sprzedaży 

nieruchomości położonej w mieście Helu  (projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu). 



Rada Miasta w obecności 14 radnych – jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XII/62/15 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w mieście Helu, która stanowi 

załącznik do protokołu wraz z wynikiem imiennego głosowania. 

 

e) Projektu uchwały nr 42/2015 - nabycia nieruchomości położonej w mieście Helu. 

Z-ca burmistrza poinformował, że projekt uchwały zostały omówiony na wspólnym posiedzeniu 

komisji. 

Wiceprzewodnicząca Rady p. Wójcik odczytała projekt uchwały w sprawie nabycia 

nieruchomości położonej w mieście Helu  (projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu). 

Rada Miasta w obecności 14 radnych – jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XII/63/15 w sprawie nabycia nieruchomości położonej w mieście Helu, która stanowi załącznik 

do protokołu wraz z wynikiem imiennego głosowania. 

 

f) Projektu uchwały nr 44/2015 - przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

Z-ca burmistrza poinformował, że projekt uchwały zostały omówiony na wspólnym posiedzeniu 

komisji. Poprosił o dokonanie korekty w projekcie uchwały, w § 1, dopisanie  

w odpowiedniej kolejności działki nr 48/32, która umknęła przypadkowo przy tworzeniu projektu 

uchwały, a jest w granicach zaznaczonego obszaru. 

Radny Chroń powiedział, że już na komisjach były rozmowy, że powinno dążyć się do tego,  

by plan zagospodarowania był jak najszerszy w naszym mieście, powinien obejmować jak 

najwięcej działek. Zapytał jaki jest przewidywany koszt wykonania planu i z jakich środków, 

ponieważ  

w  budżecie miasta na 2015 rok nie na ten cel nie zostały zaplanowane środki. Zapytał skąd środki 

zostaną zabrane, żeby można było ten cel zrealizować. 

Z-ca burmistrza odpowiedział, że koszt na ta chwile nie jest znany. Po podjęciu uchwały 

orientacje cenowa zostanie wykonana. Kwestia opracowania, przygotowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, to okres co najmniej kilku czy kilkunastu miesięcy. Realizacja 

nie była i nie jest to planowana w tym roku, natomiast na przyszły rok z pewnością zostaną takie 

środki w budżecie zaplanowane. 

Radny Sługocki zadał pytanie dotyczące uzasadnienia, zwrócił uwagę że widnieje określenie,  

że teren ten dotychczas miał funkcje obszaru specjalnego i chciałby coś więcej na temat usłyszeć. 

W ostatnim wierszu studium uwarunkowań napisane jest, że po uchwaleniu planu nadal będzie 

terem miał funkcję terenu specjalnego i poprosił o wyjaśnienie. 

Z-ca Burmistrza odpowiedział, że zapis jest inny, że studium w tym zakresie musi być 

zaktualizowane, by była spójność miejscowego planu zagospodarowania ze studium. Uchwała  

o aktualizacji studium została już kilka lat temu podjęta. Z całą pewnością teren ma mieć inne 

funkcje niż specjalne, np. szerokorozumiane z obsługą ruchu turystycznego. Jeżeli prace się 

rozpoczną, to zgodnie z ustawą o planowaniu zagospodarowaniu przestrzennym udział 

społeczeństwa jest bardzo szeroki od samego początku procedury. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy celem jest uniknięcie budowy apartamentowców. 

Z-ca Burmistrza odpowiedział, że to jakie funkcje na tym obszarze będą się pojawiać, to już 

kolejny krok. Potrzebne będzie spotkanie osób kompetentnych celem ustalenia jakie funkcje  

na tym obszarze powinny być, a dostępny jest duży wachlarz. 

Wiceprzewodnicząca Rady p. Borucka odczytała projekt uchwały w przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego (projekt uchwały stanowi 

załącznik do protokołu). 

Rada Miasta w obecności 14 radnych – jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XII/64/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, która stanowi załącznik do protokołu wraz z wynikiem imiennego głosowania. 

 

g) Projektu uchwały nr 45/2015 - zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2015. 

Radna Fiedorczyk poinformował, że zaszły zmiany Komisja Rewizyjna ma zamiar przyjrzeć  

się dokładnie jeszcze w listopadzie pracy poszczególnych komisji, zobaczyć jak wyglądają 



protokoły i pisma wpływające, które są rozpatrywane przez poszczególne komisje.   

W punkcie trzecim była zaplanowana kontrola wniosków o pomoc wpływających do MOMPS,  

ten punkt planuje się przenieść na styczeń 2016 roku. 

Wiceprzewodnicząca Rady p. Wójcik odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na rok 2015 (projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu). 

Rada Miasta w obecności 14 radnych – jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XII/65/15 w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2015, która stanowi 

załącznik do protokołu wraz z wynikiem imiennego głosowania. 

 

 

5. Odpowiedzi na pytania w sprawach bieżących. 

 

Z-ca burmistrza w odpowiedzi na pytania w sprawach bieżących poinformował, że: 

Ad.II.2.3) procedura jest finalizowana, prowadzona jest selekcja zgłoszonych projektów, należy 

poczekać na ostatnie uzgodnienia, część z projektów wymaga uzgodnień. Zostanie ogłoszone, które 

projekty będą realizowane i w jaki sposób, a które nie będą mogły zostać zrealizowane. 

Wnioskodawcy zostaną poinformowani. Maksymalnie w połowie listopada informacja taka zostanie 

przekazana; 

Ad.II.2.4) po zawarciu kolejnej umowy na trzy lata kwota wynosi 307,50 zł brutto; 

Ad.II.2.5) z informacji, którą zasięgnąłem od pani dyrektor otrzymałem odpowiedź, że nie ma 

takiej potrzeby, ponieważ wszystkie dzieci, które kwalifikują się do pomocy finansowej są objęte 

pomocą realizowaną przez MOPS; 

Ad.II.2.6) stanowisko burmistrza było wcześniej prezentowane, nie przewidywany jest montaż 

spowalniaczy na ulicach Helu; 

Ad.II.2.7) odłownia działa, 24 października stado zostało skutecznie odłowione, locha  

i 12 warchlaków zostały przewiezione do Puszczy Darżlubskiej. Nie była to ostatnia akcja, 

odłownia działa, jest w tym zakresie podpisane porozumienie z nadleśnictwem, w sprawozdaniu 

jest informacja na ten temat; 

Ad.II.2.8) burmistrz otrzymał na pewno 5 lokali, informację kto z mieszkańców otrzymał lokal 

mieszkalny przekaże na piśmie; 

Ad.II.2.9) sekretarz miasta sprawdził i zostanie poprawione; 

Ad.II.2.1) spotkanie odbędzie się, inne obowiązki nie pozwoliły na wcześniejszą realizacje 

spotkania, 

Ad.II.2.2) z-ca burmistrza przekazał głos Komendantowi Straży Miejskiej, który powiedział,  

że mini zoo musi spełniać określone warunki i punkt nazywany był zwierzyńcem, który 

Nadleśnictwo nakazało zlikwidować. Radna Pieszak dodała, że nie pomogły pisma  

do Nadleśnictwa z prośbą o możliwość utrzymania zwierzyńca, więc temat jest zamknięty, 

Ad.II.2.10) prawdopodobnie w przyszłym tygodniu rozpoczną się prace przy budowie chodnika, 

Ad.II.2.11) Komendant Straży Miejskiej został zobligowany do kolejnej kontroli. 

 

6. Sprawozdanie burmistrza Helu z wykonania uchwał Rady Miasta oraz działalności bieżącej 

w okresie międzysesyjnym. 

 

Sprawozdanie z działalności burmistrza Helu w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik  

do protokółu. 

Radna Wójcik prosiła o przybliżenie informacji dot. pkt 1  

Z-ca burmistrza poinformował, że temat został wywołany wiosną przez mieszkańców budynku 

przy ul. Leśnej 6a, którzy zaniepokoili się faktem, że spółdzielnia jest właścicielem niecałego metra 

przed budynkiem, co sprawia, że nawet chodnik przy budynku jest poza granicami działki, co 

groziło, że mieszkańcy musieliby się przeciskać pod murem, by do swojego budynku wejść. 

Właścicielem terenu przyległego jest Agencja Mienia Wojskowego, do której zwróciliśmy  

się z pismem o informację o przeznaczeniu tego terenu. Okazało się, że nieruchomość przeznaczona 

jest na sprzedaż, co zaniepokoiło wszystkich. W związku z tym na spotkaniu  

z dyrektorami Agencji Mienia Wojskowego została poruszona sprawa rozwiązania tej sytuacji,  



by zapewnić prawidłowy dostęp mieszkańców do budynku. Wstępna propozycja została złożona 

przez Agencję Mienia Wojskowego zamiany nieruchomości, propozycja jest w tej chwili przez nas 

analizowana. Gdy uznamy zamianę za zasadną przedstawimy ją na komisji, a w przypadku gdy 

radni również uznają zamianę za zasadną zostaną podjęte odpowiednie kroki formalnoprawne.  

Przewodniczący Rady poprosił o rozszerzenie punktu 4. 

Z-ca burmistrza poinformował, że zgłosili się przedstawiciele Akademii Morskiej, Polskiego 

Związku Żeglarstwa oraz przedstawiciel uczelni wyższej z Kaliningradu, którzy współpracują  

już od wielu lat przy organizacji regat w Gdyni. Z różnych względów organizatorzy twierdzą,  

że lepiej by regaty odbywały się w Helu. W Gdyni regaty nie osiągają rangi, jaką mogłyby 

osiągnąć. Pomysł uznaliśmy za dobry, tym bardziej, że nie wiąże się to z nakładem finansowym ze 

strony miasta. Początek lipca lub koniec czerwca, to terminy, które są brane pod uwagę. Czas 

pokaże, czy impreza się odbędzie.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy planuje się uatrakcyjnienie Święta Miasta tą imprezą. 

Z-ca burmistrza ze względu na kalendarz imprez żeglarski początek lipca bardziej jest brany pod 

uwagę. Jeśli impreza odbędzie się pod koniec czerwca z pewnością dołączona zostanie  

do obchodów Święta Miasta. Ma to być impreza cykliczna, jeśli miałby to być początek lipca,  

to dla miasta także jest to dobry termin. 

Radna Janiak prosi o doprecyzowanie informacji zawartej w punkcie trzecim. Ile garaży należy 

usunąć i czy znajdują się tam jeszcze garaże. 

Z-ca burmistrza poinformował, że na terenie, które miasto dzierżawiło od lasów na cele garażowe 

znajduje się w całości osiem garaży a osiem częściowo. Lasy wystąpiły o usunięcie wszystkich 

szesnastu garaży. Poprosiliśmy, aby podzielić to na etapy. Na ten moment do końca marca 

przyszłego roku, osiem garaży, które w całości usytuowane są na terenie lasów należy usunąć.  

Radna Janiak zapytała, czy jest to nieodwołalne. 

Z-ca burmistrza odpowiedział, że tak. Powiedział, że należy zgodzić się z opinią leśników,  

że okolica garaży generuje odpady, które nie należą do nich. 

Radna Janiak prosi o wyjaśnienie punktu 6 i informację, co spotkanie miało na celu.  

Z-ca burmistrza spotkanie odbyło się na zaproszenie Ministra, w związku z pismem przesłanym 

przez Pełnomocnika Burmistrza ds. profilaktyki i ochrony zdrowia. Na miejscu dowiedzieliśmy się 

tylko, że szpital w Helu na ten moment w strukturach MON zostaje, nie będąc szpitalem 

priorytetowym. Dopóki szpital nie generuje strat MON nie widzi w nim problemu, ale nie widzi też 

potrzeby inwestycji dużych środków w szpital. Nie rozważa reorganizacji, likwidacji,  

czy połączenia z innymi placówkami. Po spotkaniu otrzymaliśmy odpowiedź na pismo, które 

zostało skierowane przez pełnomocnika, ponieważ do czasu spotkania odpowiedź nie wpłynęła, 

choć minister twierdził, że odpowiedź została już dawno wysłana, co nie miało miejsca. Odpowiedź 

nie zawiera żadnych szczegółów.  

Burmistrz Helu dodał, że priorytetem było utrzymanie szpitala w strukturach MON, i takie 

zapewnienie otrzymaliśmy.  

Radny Chroń poinformował, że MON przewiduje środki na rozwój szpitala, ostatnio wpłynęło 

takie pismo do szpitala. 

Burmistrz Helu odpowiedział, że nie było mowy o wysokich nakładach i dynamicznym rozwoju 

szpitala. 

 

7. Rozpatrzenie pism, które wpłynęły do Rady Miasta Helu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Wójcik i Wiceprzewodnicząca Borucka odczytały pisma, które 

wpłynęły do RM: 

- z Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Gdańsku, Raport na temat stan  

u środowiska w województwie pomorskim; 

- od Prezes Stowarzyszenia Promyk Nadziei - kartka z pozdrowieniami; 

- od Wojewody Pomorskiego – prośba o przygotowanie informacji na temat skarg i wniosków 

załatwionych i rozpatrzonych przez Radę Miasta Helu w okresie od 01.01.2013 r. do 30.09. 2015 r.; 

- od mieszkańców ul. Żeromskiego 2, 4 i 6 - wniosek o podjęcie czynności, który został przesłany 

do p. Ewy Kopacz; 



- od Andrzeja Bulińskiego - Wniosek obywatelski w sprawie niedopuszczenia przyjęcia przez 

Gminę Hel uchodźców. Radna Janiak zapytała, czy była propozycja, że miasto ma przyjąć 

uchodźców, że p. Buliński poruszył ten temat. Z-ca burmistrza odpowiedział, że nikt  

nie oferował Gminie Hel przyjęcia uchodźców; 

- od Fabryki Aktywności Młodych – w sprawie kampanii „Wolontariat, to się opłaca”; 

- od Zbigniewa Wiekiery – prośba o dofinansowanie zespołu. Przewodniczący Rady 

zaproponował przekazanie prośby do Komisji Kultury Sportu i Turystyki i potraktować jako 

wniosek do budżetu; 

- od AHDH Wędrowcy – prośba o dofinansowanie oraz przekazania pomoszczenia w ZSO w Helu 

na potrzeby bieżącej działalności drużyny. Przewodniczący Rady zaproponował przekazanie 

prośby do Komisji Kultury Sportu i Turystyki i potraktować jako wniosek do budżetu; 

- od Stowarzyszenia Alternatywny Cypel – prośba o wprowadzenie do porządku obrad kolejnej 

Sesji Rady Miasta Helu punktu dotyczącego przekazania Stowarzyszeniu obiektu, który 

umożliwiłby realizację projektu „Przystań kultury”. Przewodniczący Rady zdecydował  

o przekazaniu pisma do zaopiniowania przez Komisję Kultury, Sportu i Turystyki; 

- od kmdr. w stanie spoczynku Eugeniusza Konarskiego – dotyczące kłopotów z dojazdem  

do trójmiasta. Przewodniczący Rady skierował pismo do przeanalizowania przez Komisję 

Społeczną; 

- od Eugeniusza Konarskiego – w sprawie pomnika Obrońców Helu. Wiceprzewodnicząca 

zaproponowała, aby skierować pismo do ZZOM, głos zabrał z-ca burmistrza informując,  

że sprawa jest już w toku; 

- od Przewodniczącego Sejmiku Województwa Pomorskiego – w sprawie inicjatywy powstania 

województwa koszalińsko-środkowo pomorskiego; 

- od Aliny Wiekiery – w sprawie planowanego nieprzedłużenia umowy dzierżawy najmu. 

 

Pisma dostępne są w biurze Rady Miasta Helu. 

 

CZĘŚĆ TRZECIA 

 

1.Wnioski i informacje. 

Zbigniew Wiekiera opowiedział o rozpadzie Hufca i o tym, co pozostało, o działalności swojej 

grupy artystycznej i patriotycznej. Wymienił przedsięwzięcia, którymi się zajmują  m.in. Rajd 

Pamięci Obrońców Helu, Buchta, której zasady zostały zmienione tak, by dotyczyła tylko helskich 

dzieci. W ten sposób unikają np. kosztów noclegów osób z zewnątrz.  Opowiedział o biwakach 

żeglarskich o zespole Wędrowcy. Poinformował, że zespół nagrał dotychczas dwie płyty, a teraz 

nagrywa nową płytę z piosenkami harcerskimi. Podziękował za otrzymane pięć dni temu 

pomieszczenie w ZSO. Powiedział także, że potrzebują wsparcia. Opowiedział o pomyśle, nagrania 

płyty video z piosenkami o Helu, których jest osiem, co byłoby promocją dla miasta.  

Radna Borucka zapytała ilu jest członków harcerzy? 

Zbigniew Wiekiera odpowiedział, że harcerzy jest w tej chwili siedemnastu. 

Radna Borucka zapytała, czy są zuchy? 

Zbigniew Wiekiera odpowiedział, że nie odmawia dzieciom, które chcą przystąpić, jest troje 

dzieci, a najmłodsze ma 6 lat. 

Radna Borucka złożyła życzenia cierpliwości. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż wniosków i pism rozpatrzy Komisja ds. Turystyki  

i Sportu przy współpracy Komisji Rewizyjnej. 

 

2. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miasta Helu. 

Protokół z XI sesji Rady Miasta Helu został przyjęty 13 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymał się”. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował radnym za uczestnictwo  

w sesji, po czym zamknął obrady. 

Protokołowała: Żanna B. Sępińska. 



 

Załączniki: 

 

1. Porządek obrad. 

2. Listy obecności. 

3. Wniosek radnego Chronia z dnia 8 września.2015 roku i odpowiedź. 

4. Interpelacja radnego Chronia 12 października 2015 roku i odpowiedź. 

5. Interpelacja radnego Chronia z 13 października 2015 roku i odpowiedź. 

6. Interpelacja radnego Chronia z 15 października 2015 roku i odpowiedź. 

7. Wniosek radnego Chronia z 16 października 2015 r.  dotyczący „przycisku życia”. 

8. Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych radnych Miasta Helu złożonych w 2015 r. 

9. Informacja burmistrza Helu o analizie oświadczeń majątkowych złożonych do burmistrza 

Helu w roku 2015 

10. Informacja o D-Day Hel przedstawiona przez Rafała Biera. 

11. Stan gotowości Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Helu do nowego roku szkolnego 

2015/2016 (m.in.: stan techniczny, przygotowanie pomieszczeń i budynku, stan 

wyposażenia pracowni specjalistycznych). 

12. Ocena efektów pracy dydaktycznej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Helu  

na podstawie wyników egzaminów końcowych w Szkole Podstawowej, Gimnazjum oraz 

matury w roku szkolnym 2014/2015 oraz aktywności szkoły na podstawie udziału uczniów 

ZSO Hel w olimpiadach wiedzy, konkursach i zawodach na różnych szczeblach. Wnioski do 

pracy na przyszłość. 

13. Sprawozdanie z działalności burmistrza Helu w okresie międzysesyjnym. 

14. Projekty uchwał. 

15. Głosowania imienne. 

16. Uchwały podjęte. 

 

 

 

Na …….. sesji Rady Miasta Helu w dniu …………………. 2015 roku protokół z X sesji  został 

zatwierdzony głosami: 

 

„za” -  

„przeciw” -  

„wstrzymującymi się” -  

 

 

 

 

 


